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Tomko: 

Posledná, už stará pesnička, je tu občan, zase podnet, ktorý, bytovka 2011, stojisko č. 15, na 

vlastné oči zažil toto, čo tu bolo niekoľkokrát povedané a pýtal sa ma, ja som mu nevedel 

odpovedať. Prečo pri zbere sa odváža komunálny a triedený odpad naraz, spolu? Už bolo 

niekoľkokrát tu povedané pánom poslancom Davalom, ale asi to treba stále vysvetľovať. 

 

PhDr. Čižmár: 

Len tu vás poprosím, neviem, či ide o spôsob, že treba do mikrofónu vysvetliť. Však treba to 

vysvetliť normálne, keď si to počul pán poslanec tu, na zastupiteľstve. Ide o znehodnotený 

odpad.  No jednoducho nemôže byť, pokiaľ je znehodnotený, už nemôže byť určený na 

separovanú zložku. Predpokladám, že potvrdí moje slová aj pán námestník, ktorý tu je aj pán 

riaditeľ. Z týchto prípadov je aj fotodokumentácia. Už sme pristúpili aj k tomu, že sme priamo 

na tom sídlisku, na tom stojisku, robili aj vysýpanie tej zbernej nádoby, aby bolo možné 

vidieť, čo obsahoval ten odpad. Nielen navrchu, ako by si niekto myslel, že to spôsobil niekto 

neprispôsobivý tým, že sa prehrabával aj priamo dole, že sú zamiešané rôzne komodity do 

tohto odpadu. Čiže v tomto prípade inú možnosť nemá tá zberová spoločnosť, v našom 

prípade technické služby, ako túto časť dať na to opätovné dotriedenie. Musia to dať do 

zberového vozidla, potom dotrieďovať vo svojich kapacitách. Takže nie je to tak, aby si nikto 

nemyslel a to preto hovorím do mikrofónu, aby už to bolo raz a na stále známe, žeby sme 

teraz nerešpektovali vôľu občanov separovať, práve naopak nabádame ich k tomu, ale keď je 

znehodnotený ten odpad, tak sa musí potom posúvať na dotriedenie a preto musí ísť do 

zberového vozidla na zmiešaný odpad.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


